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Aan  
Han Noten  
burgemeester van Dalfsen 

 
 

Luisteren is zo belangrijk  

Beste Han, 

Je hebt bekend gemaakt dat je stopt als burgemeester. Gelukkig vertrek je niet 
direct. Daarom schrijf ik je deze brief om, zo lang het nog kan, gebruik te maken van 
jouw bestuurlijke ervaring in het onderhouden van contacten met inwoners en 
bedrijven in de kernen van onze gemeente. 

Het CDA staat voor een gemeente die zo dicht mogelijk staat bij inwoners en 
bedrijven en hen zo veel mogelijk ruimte geeft. De gemeente is er voor de inwoners 
en niet andersom. 

De bruisende kernen van Dalfsen kunnen niet zonder een gemeente die wensen en 
signalen kent. Door te luisteren krijgt de gemeente een beter beeld, en door te 
reageren ontstaat een krachtige en vitale samenleving. Daarom moet de gemeente 
daar zijn waar contact mogelijk is en vragen kunnen worden gesteld.  

Het CDA ziet graag dat ambtenaren ook buiten het gemeentehuis contact zoeken 
met inwoners en bedrijven in de vijf kernen van onze gemeente. De Kulturhusen 
lenen zich hiervoor prima. Dezelfde wens geldt voor vergaderingen en bijeenkomsten 
van de bestuurders van de gemeente, inclusief raadsleden. Graag zien we concrete 
voorstellen hiervoor van het college. Lukt dat nog voor jouw vertrek? 

Het Handboek Burgerparticipatie dat op de website van de gemeente Dalfsen staat, 
is inmiddels alweer 6 zes jaar oud. Dit terwijl de samenleving waarin wij leven snel 
verandert, ook digitaliseert. De inwoners van Dalfsen voelen zich op afstand van het 
gemeentebestuur staan. Hierdoor ontstaat nogal eens de gedachte dat de gemeente 
niet luistert. Het CDA Dalfsen pleit om het betrekken van inwoners bij projecten en 
beleidsontwikkeling een nieuwe, eigentijdse stimulans te geven. Zodat de gemeente 
zich ook op dit terrein beter als ‘een luisterende gemeente’ opstelt.  

Tot slot. Het gemeentehuis is prachtig, maar vaak niet toegankelijk buiten 
kantooruren. Hierdoor is het gemeentehuis geen gemeenschapshuis. Jammer van 
zo’n mooi gebouw met mooie faciliteiten. Kan niet worden onderzocht hoe een 
bredere toegankelijkheid kan bijdragen om inwoners en gemeente dichter bij elkaar 
te brengen? 

Met vriendelijke groet,  

Betsy Ramerman   Bert Ruitenberg  Janine Schiphorst 
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